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Místo jednání: Praha Datum: 20. 6. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 21 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Janoš, Klíma, Oliva, Resch 

sekretariát – Valentová, Košatková, Plischková, Fajbišová  

Příští jednání:  5. září 2023 od 12.00 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: Hospodářský řád ČHS, Statut komise vzdělávání, upravený rozpočet ČHS 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 

- Dohoda o využití marketingových a mediálních práv v oblasti závodů 

v ledolezení;  termín podzim 2023, odpovídá J. Oliva. 

- Návrh na využití investičních dotací pro SpS, termín příští jednání VV, 

odpovídá M. Klíma.  

- - 

2.  Mezinárodní aktivity 

Předseda J. Bloudek se zúčastnil několika pracovních jednání EUMA. 

V rámci EUMA jsou připravovány expertní skupiny pro horské chaty, 

cesty a skály dle nové úpravy stanov a probíhá i změna sídla z Belgie 

do Německa. 

 

Pokračuje mezinárodní projekt Erasmus+ CORS, v rámci kterého se 

v Lublani uskutečnila vzdělávací akce pro stavěče, s účastníky z ČHS. 

- - 

3.  Účast sportovců Ruska a Běloruska na mezinárodních závodech 

IFSC pravděpodobně směřuje k akceptování přístupu MOV, který chce 

umožnit od roku 2024 účast těchto sportovců na mezinárodních 

závodech pod neutrální vlajkou při splnění řady dalších podmínek 

(netýká se OH, kde díky neúčasti v soutěžích roku 2023 neprojdou tito 

sportovci nominací). Výkonný výbor ČHS s tímto přístupem nesouhlasí 

a snaží se vyjednat, aby tento záměr, bude-li schválen, nebyl závazný 

pro jednotlivé pořadatele závodů IFSC.  

Valentová příští jednání 

VV 
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VV bude muset v roce 2024 vyřešit i otázku startu našich 

reprezentantů na mezinárodních soutěžích s účastí Rusů a Bělorusů, 

pokud dojde ke schválení záměru IFSC. VV však považuje za potřebné, 

vytvořit do konce roku 2023 pro sportovce oficiální platformu, která 

jim umožní zaujmout k této otázce i k dalším tématům, která se jich 

týkají společné stanovisko, tj. vytvořit komisi sportovců. VV uložil 

B. Valentové, aby na základě organizačních úprav a zkušeností z jiných 

sportovních organizací připravila návrh na postup vytvoření komise 

sportovců a jejího začlenění do struktury ČHS a předložila jej na příští 

jednání VV.   

4.  Úprava Hospodářského řádu ČHS 

VV schválil úpravu Hospodářského řádu ČHS, do kterého bylo 

doplněno schvalování rozpočtových rámců Valnou hromadou ČHS na 

kalendářní rok dopředu. Za zveřejnění aktualizovaného dokumentu 

odpovídá sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

5.  Setkání s komisemi a spolupracovníky ČHS 

Setkání s komisemi a spolupracovníky se uskuteční ve dnech 3-4. 11. 

2023 ve Žďárských vrších, na chalupě HO VHS Brno. Návrh programu 

setkání bude předložen na příští jednání VV, připraví jej J. Bloudek. Za 

organizaci odpovídá sekretariát.  

Bloudek 

 

sekretariát 

příští jednání 

VV 

termín konání 

akce 

6.  Reporting hospodaření ČHS 

Plnění příjmové stránky rozpočtu je celkově nad naplánovanou úrovní, 

prodej členských průkazů již překročil plán, velmi úspěšně probíhá 

prodej cestovního pojištění a balíčku Trio, oproti předpokladu je vyšší 

i dotace z programu Podpory sportovních svazů poskytovaná NSA. 

Zatím nebylo dosaženo plánované výše příjmů od marketingových 

partnerů, kde stále probíhají jednání s novými potenciálními partnery. 

Čerpání rozpočtu odpovídá očekáváním.  

- - 

7.  Dotace 

ČHS již obdržel všechny neinvestiční dotace i neinvestiční dotaci od 

NSA, dotace od Magistrátu HM Prahy a dotaci od MČ Praha 7.   

- - 

8.  Úprava rozpočtu ČHS 

VV projednal a schválil alokaci finančních prostředků, které získal díky 

navýšení neinvestiční dotace NSA, a uložil M. Klímovi a R. Plischkové, 

aby neprodleně připravili a zveřejnili aktualizovaný rozpočet 

a informovali o změně předsedy komisí a další osoby odpovědné za 

jednotlivé kapitoly rozpočtu.   

Klíma, 

Plischková 

neprodleně 
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9.  Sportovní lezení - různé info 

Dita Fajbišová informovala o účasti a výsledcích reprezentantů na 

celkem 11 mezinárodních závodech.   

Ve výsledcích dospělých VV ocenil především vynikající 2. místo Adama 

Ondry na SP v boulderu v Praze, bodově hodnotné výsledky Elišky 

Adamovské, Michaely Smetanové a Terezy Širůčkové na SP v obtížnosti 

v Innsbrucku, Adama Ondry v boulderu z Brixenu a 4. místo Jana Kříže 

na EP v Liébaně. 

Ve výsledcích mládežnických kategorií VV ohodnotil zejména skvělý 

výkon Jana Štípka, který získal titul mistra Evropy v boulderingu a 1. 

místo na EPM v obtížnosti v kategorii U16. Výborná umístění přivezli 

z EPM v obtížnosti i Lukáš Uherec (2. místo U16) a Mariana Janošová 

(2. místo U18). 

Poděkování za výborné výsledky patří nejenom závodníkům, ale i všem 

jejich trenérům a fyzioterapeutům. 

 

Olympijský festival proběhne v roce 2024 u Mostu u jezera Milada. 

S organizátory akce bude o účasti ČHS jednat D. Fajbišová.  

 

ČHS má zájem být jedním z pořadatelů Olympiády dětí a mládeže 

v roce 2025. Za jednání s organizátory akce odpovídá M. Janoš.   

Fajbišová 

Janoš 

průběžně 

10.  SP v boulderu 2023 v Praze 

VV i IFSC vyhodnotili SP v Praze jako velmi úspěšný nejen po stránce 

sportovní, ale i díky vysoké návštěvnosti a z pohledu mediálního 

pokrytí včetně propagace na sociálních sítích ČHS, která přinesla nové 

příznivce. Zkušenosti, které vyplynuly z detailního hodnocení přípravy 

a průběhu akce, budou promítnuty do organizování případných dalších 

mezinárodních závodů.  

  

11.  Žádost o pořadatelství SP v roce 2024 

ČHS požádal IFSC o přidělení pořadatelství závodu světového poháru 

v roce 2024.  

- - 

12.  Boulder závod v rámci MHFF 

Byla domluvena spolupráce s vedením MHFF ohledně uspořádání 

tradičních závodů v boulderingu, s tím, že se bude jednat o závod ČP 

U14 a “open” závod pro dospělé. Organizátorem i pořadatelem závodů 

je ČHS, za realizaci odpovídá KSL.  

KSL, 

Košatková 

do termínu 

konání MHFF 

13.  Koordinátor pro soutěž Mladí horalové 

VV rozhodl, že pro úspěšnou realizaci soutěže Mladí horalové, zejména 

s výhledem na plánovaná regionální kola, je nutné obsadit místo 

Valentová 

Kalašová 

neprodleně 

do 31.10.2023 
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koordinátora/ky. Při hledání vhodného adepta/ky budou nejprve 

osloveny oddíly, které se již soutěže Mladí horalové účastnily nebo ji 

pořádaly, a pokud se nepodaří najít vhodného zájemce, bude vypsáno 

výběrové řízení s cílem obsadit místo nejpozději do konce října. 

Odpovídá B. Valentová, za oslovení dotčených oddílů L. Kalašová, 

neprodleně. 

14.  Lezecké žebříčky 

VV se seznámil s podrobnějším návrhem „lezeckých žebříčků“ – 

soutěže pro členy ČHS. Za komunikaci ohledně dalšího rozpracování 

návrhu odpovídá J. Bloudek.  

Bloudek průběžně 

15.  Komise vzdělávání 

VV rozhodl (v souvislosti se schválenými změnami v organizační 

struktuře ČHS) o zrušení metodické komise a o vytvoření komise 

vzdělávání, pod kterou budou zahrnuty instruktorské, trenérské kurzy 

i další vzdělávací aktivity dosud patřící pod metodickou komisi a KSL.  

 

1) VV: 

- Jmenoval předsedou nové komise vzdělávání Břetislava Brodského; 

předseda dosavadní metodické komise Jiří Vogel bude nadále 

odpovědný za organizaci instruktorských kurzů a další dosavadní 

aktivity metodické komise, 

- schválil statut komise vzdělávání (viz příloha) a její základní cíle 

a úkoly, 

- uložil M. Klímovi připravit návrh na rozšíření rozpočtu dosavadní 

metodické komise tak, aby pokryl veškerou činnost vzdělávací komise, 

a předložil jej do 30. 6. 2023 ke korespondenčnímu schválení, 

- uložil B. Valentové informovat o rozhodnutí komise a provést 

potřebné organizační a administrativní kroky pro realizaci rozhodnutí, 

- uložil B. Valentové připravit ve spolupráci s B. Brodským návrhy 

potřebných úprav Trenérského řádu a Kvalifikačního řádu pro 

instruktory, a předložit je do 30. 6. 2023 ke korespondenčnímu 

schválení.  

 

2) VV dále uložil B. Brodskému:  

- jmenovat v souladu se stanovami nejméně další dva členy komise, 

- ve spolupráci s Výkonným výborem specifikovat cíle v oblasti 

vzdělávání na rok 2024 a výhled na další období, 

- vyhodnotit a popř. navrhnout úpravy instruktorského vzdělávání 

s ohledem na potřebu harmonizace s trenérským vzděláváním,  

Brodský 

Valentová 

Klíma 

do 30.6.2023 

a dále dle 

harmonogramu 

do 30.11.2023 
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- vyhodnotit potřebu získání akreditací pro instruktorské kurzy CWI 

a SCI,   

- navrhnout ekonomický model kurzů a dalších vzdělávacích aktivit pro 

rok 2024 s cílem financovat vzdělávací aktivity alespoň částečně 

z kurzovného a současně zajistit dostupnost vzdělání pro oddíly. 

 

Úkoly uvedené v bodě 2 budou plněny podle harmonogramu, který 

připraví B. Brodský ve spolupráci s B. Valentovou, tak, aby je bylo 

možné projednat s VV nejpozději do 30. 11. 2023 a realizovat od 

začátku roku 2024.  

16.  Vzdělávání – různé informace  

V květnu se uskutečnil kurz pro instruktory SCI včetně závěrečných 

zkoušek, a byl zahájen kurz RCI. V květnu se uskutečnil kurz pro 

trenéry C1 a je vypsán kurz Trenér B. Probíhá příjem přihlášek na kurz 

vícedélkového lezení pro členy. 

- - 

17.  Komise alpinismu 

Ve dnech 9-11. 6. 2023 se v Adršpachu uskutečnilo tradiční setkání 

komise alpinismu, kterého se zúčastnil za VV J. Bloudek, P. Resch a 

J. Oliva.  

- - 

18.  Komunikace s oddíly 

Od června probíhají setkání s vybranými aktivními oddíly s cílem zjistit 

jejich potřeby a očekávání, která mají vůči ČHS. Za organizaci schůzek 

odpovídá L. Kalašová.  

Kalašová průběžně 

19.  Skály a ochrana přírody – různé informace 

Správní řízení ohledně povolení pro PP Kočičí skály (Dolní Ostaš) nebylo 

dosud ukončeno. Proti rozhodnutí o povolení lezení v lomu Lažánky 

v Moravském krasu se odvolala skupina místních občanů, takže 

souhlas zatím nenabyl právní moci. Byl získán souhlas s provozováním 

boulderingu na pozemcích obce Číhaň v Plzeňském kraji.  

- - 

20.  Předání historických vrcholových knih do Národního archivu 

Díky OVK Kokořínsko bylo možno předat do úschovy do Národního 

archivu 84 vrcholových knih z 60. až 90. let minulého století.   

- - 

21.  Edukativní videa lezci a příroda 

V rámci spolupráce se společností Innogy budou natočena edukativní 

videa zaměřená na spojení lezení a ochrany přírody, za realizaci do 

konce září odpovídá M. Košatková.  

Košatková do 30.9.2023 
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22.  Výstupy roku 2022 

Odborná porota provedla vyhodnocení nominovaných horo/lezeckých 

výstupů i závodních úspěchů za rok 2022. Slavnostní vyhlášení 

výsledků, poprvé i za závodní oblast, se uskuteční v Teplicích nad 

Metují v rámci a MHFF v pátek 25. 8. 2025. Za organizaci odpovídá 

M. Košatová.  

Košatková do 25.8.2023 

23.  Dopis od advokáta zastupujícího T. Bintera 

ČHS obdržel od advokáta zastupujícího T. Bintera dopis týkající se 

neshod ohledně působení T. Bintera na mezinárodních závodech. 

Výkonný výbor pověřil vypracováním odpovědi advokátní kancelář. Za 

komunikaci s advokátní kanceláří odpovídá B. Valentová.  

Valentová neprodleně 

 


